
Bestyrelsesmøde den 31.01.2016 

 

 
Deltagere: Eli Ege , Kaja Mizzi, Klaus Cramer Bjørn, Bente Ernstsen, Camilla Trier 

Wolbro, og Jesper Østergaard Jensen 

 

Afbud: Ulrik Sørensen 

 

 

Dagsorden : 

  

1. Siden sidst  

 

Ulrik har valgt at gå af som formand. Klaus vil fungere som formand indtil næste 

konstituering. 

Olieoprensningen af er afsluttet.  Efterfølgende boringer viser ikke tegn på olieforurening.   

 

2. Økonomi: Gennemgang af indestående. 

 

Der mangler 2 indbetalinger til grundejerforeningen. Mølledale 11 + Mølleager 14 

Der har ikke været udgifter udover snerydning. Regning for containere er ikke modtaget, og 

det forventes derfor at der kommer en regning i 2016. 

Der står knap 27000,- på vejfonden. Det forventes at der vil være penge til at færdiggøre 

kantstensprojekt i starten af 2017. 

 

3. Status på kloakbrønd, opkørsler mm. 

 

Opkørselen ved Mølledalen 1 skal udskiftes i løbet af 2016. 

Det vil blive undersøgt om der kan lægges en skrå topring på kloakbrønden.  

Klaus kontakter Finn. 

    

4. Generalforsamling: Udarbejdelse af dagsorden, udsendelse af indkaldelse mv. 

 

Der vil blive bestilt smørrebrød i Føtex. Bestyrelsen mødes kl. 18.15 i forsamlingshuset.   

Den sædvanlige vinsmagning vil nok ikke være på programmet, da Jens Jørgen muligvis 

ikke kan komme til generalforsamlingen. Bente kontakter Jens Jørgen. 

Bente ønsker ikke at fortsætte som suppleant.  

Klaus modtager ikke genvalg. 

Ulrik vil blive spurgt om han modtager genvalg. 

 

5. Fastelavn – festudvalget 

 

Eli sender invitationer rundt.   

 

6. Evt.   

 

            Snerydning af vejene blev diskuteret, og der var enighed om at det ikke er godt nok.  

            Camilla undersøger mulighederne for at få en anden til at gøre det. Tilbud indhentes. 


